
Hei, dere som jobber med tilskudd til sykdomsavløsning hos fylkesmannen! 

Landbruksdirektoratet har blitt kontaktet om hvorvidt det er mulig å gi dispensasjon fra 365 – dagers 

grensen for hvor lenge det kan gis tilskudd ved jordbrukerens egen sykdom hvis utsatt behandling 

pga. koronasituasjonen er årsaken til at grensen blir nådd. Svaret er per nå at «det er det ikke». Vi 

har forståelse for at de som kommer i en slik situasjon vil kunne ha behov for tilskuddet lenger og at 

det kan oppleves urettferdig at det ikke skal være noen slik mulighet.  

Det vil være nødvendig med en midlertidig forskrift eller forskriftsendring for eventuelt å kunne gi 

tilskudd lenger til denne gruppen. Departementet ønsker imidlertid ikke fastsette en slik endring 

dersom dette gjelder svært få personer eller vi ikke har noen anelse om hvor mange det er sannsynlig 

at vil komme i en slik situasjon. Før vi kontakter departementet om dette på nytt, ber vi derfor om litt 

kartleggingshjelp fra dere og kommunene. Håpet er at vi kan gi departementet et godt 

beslutningsgrunnlag – som de eventuelt kan bruke for å argumentere for et slikt tiltak hvis det som 

kommer fram av kartleggingen overbeviser dem om at dette er riktig å gjøre. 

Vi lurer på om dere kan gi oss tilbakemelding om hvor mange tilfeller dere kjenner til der det er klart 

eller svært sannsynlig at grensen på maks 365 tilskuddsdager de siste tre årene blir nådd på grunn av 

at koronapandemien har medført utsettelser av planlagt utredning og/eller behandling. Spør gjerne 

kommunene om de har kjennskap til dette. 


